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Proces-verbal 
încheiat în ședința Comisiei de transport şi mobilitate urbană 

din data de 24 aprilie 2024, ora 16 
 

Ședința s-a desfășurat prin mijloace electronice, prin intermediul 
platformei online de videoconferință WebEx. 

 
Convocarea ședinței comisiei a fost făcută la solicitarea din data de 

24.04.2024 a domnului preşedinte Florin Melciu. 

1. MELCIU FLORIN – PREȘEDINTE – prezent 

2. RĂU GABRIEL – SECRETAR – prezent 

3. HAZARIAN CONSTANTIN - absent 

4. NICOLAIE GEORGE – prezent 

5. CICEALĂ ANA-MARIA – prezent 

6. COVACI FLORIN – prezent 

7. MILEA DAN – prezent 

8. MILITARU MARIAN - CĂTĂLIN – prezent 

9. ŞUHAN VALERIU - NICOLAE - prezent 

10. STOICA IOANA – absent 

11. CALENŢARU NASI - prezent 

12. PAVEL MARIUS - ADRIAN – prezent 

13. SĂNDULESCU NINA - absent 

 

Ordinea de zi a comisiei: 
Proiect de hotărâre privind solicitarea scoaterii definitive din fondul 

forestier național a unui teren în suprafață de 0,3009 ha, localizat în UP II 

Băneasa, ua 16B, 16C, 19 – Ocolul Silvic București  

 

 Asistent comisie 

 Bună ziua, domnule preşedinte. Cvorumul este de 8 din 13 consilieri 

generali. 
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 Domnul preşedinte Melciu Florin  

 Bună ziua. 

 Haideţi să începem. Vă rog să citiţi ordinea de zi. 

 

 Asistent comisie 

Proiect de hotărâre privind solicitarea scoaterii definitive din 

fondul forestier național a unui teren în suprafață de 0,3009 ha, 

localizat în UP II Băneasa, ua 16B, 16C, 19 – Ocolul Silvic București 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

 Supun la vot ordinea de zi. 

  

 Asistent comisie 

 Puteţi vota. 

  

 Domnul consilier Covaci Florin 

 Domnule preşedinte, eu nu voi vota la acest punct. 

 

 Asistent comisie 

 6 voturi pentru, 1 abţinere, 0 voturi împotrivă. Ordinea de zi a 

fost aprobată. 

 Este prezentă în online doamna director Perşunaru. 

 

 Doamna director executiv Perşunaru Mariana – Direcţia Patrimoniu 

 Bună ziua. 
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Domnul preşedinte Melciu Florin 

 Vă rugăm câteva cuvinte despre acest proiect. 

 

 Doamna director executiv Perşunaru Mariana – Direcţia Patrimoniu 

 Proiectul de hotărâre a fost întocmit ca o continuare la proiectul și 

hotărârea deja aprobată de Consiliul General, hotărârea 100 din 2024 prin 

care am solicitat Guvernului transmiterea acelor două loturi de drum 

forestier. Nu s-a pus în același proiect la momentul respectiv pentru că 

acest imobil această suprafață de 3009 m², el are un alt regim juridic și 

anume fond forestier și trebuie urmată o altă procedură. Raportul de 

specialitate și proiectul a fost inițiat de, a fost, are raport de specialitate al 

direcțiilor patrimoniu juridic și transporturi. Direcția Patrimoniu e o direcție 

suport pentru faptul că urmează ca acest imobil o dată ce guvernul ni-l va 

transmite sau nu, dar dacă ni-l va transmite, să-l înregistrăm ca proprietate 

publică a Municipiului București. Destinația finală pentru realizarea lui de 

drum de acces, aici probabil că o să vă răspundă sau o să vă spună cei 

de la Direcția Transporturi că nu știu care va fi procedura de urmat ulterior. 

Proiectul acesta are la bază documentația primită de la Sectorul 1 

întocmită și primită și transmisă ulterior nouă de sectorul 1, sectorul 1 a 

avut o împuternicire din anul 2017 pentru obținerea tuturor avizelor de 

principiu în sensul scoaterii definitive a acestei suprafețe din fondul 

forestier și ulterior transmiterea în domeniul public al municipiului 

București. După aprobarea acestui proiect de hotărâre, conform 

prevederilor legale, el ar trebui comunicat Romsilva, Romsilva ne va 

comunica etapele care probabil constau în plata acelei sume care e 

prevăzută în avizele obținute de la Garda Forestieră și ulterior în schimbul 

de terenuri pentru suprafața aceasta, noi va trebui să dăm în compensare 

și un teren pe care îl avem deja primit cu donație de la Impact din anul 

2019. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Vă rog, domnul consilier George Nicolaie. 

 

Domnul consilier Nicolaie George 

Bună ziua.  
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Am o întrebare pentru doamna director. Împuternicirea pe care am 

dat-o noi mai este valabilă sau e cu termen de valabilitate sau așa și poate 

produce… 

 

 Doamna director executiv Perşunaru Mariana – Direcţia Patrimoniu 

Pentru sectorul 1? 

 

Domnul consilier Nicolaie George 

Da, pentru sectorul 1, exact. Aceea pentru sectorul 1. 

 

 Doamna director executiv Perşunaru Mariana – Direcţia Patrimoniu 

N-a avut un termen. În baza acelei împuterniciri s-au făcut toate 

aceste documente. Împuternicirea aceea nu trebuie abrogată sau că am 

mai avut niște discuții cu colegii pentru că altfel am pune în pericol toate 

documentele din spate și s-a dat împuternicire, în baza acelei 

împuterniciri, sectorul 1 a făcut toate aceste demersuri pe baza cărora noi 

acum am întocmit sau la bază aflându-se la baza proiectului pe care noi l-

am întocmit, toate avizele. 

 

Domnul consilier Nicolaie George 

Am înțeles. Deci nu e cu termen de valabilitate sau cu ceva de genul 

acesta. 

  

Doamna director executiv Perşunaru Mariana – Direcţia Patrimoniu 

Nu, nu. 

 

Domnul consilier Nicolaie George 

Tocmai de asta am întrebat să nu cumva să compromitem toate 

toate documentele deja eliberate.  

Mulțumesc mult.  
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Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc. 

Dacă din rândul colegilor noștri consilieri mai sunt întrebări, dacă nu, 

vă rog să supuneţi la vot. 

 

 Asistent comisie 

Puteţi vota. 

 

 Domnul consilier Covaci Florin 

 Domnule preşedinte, eu nu voi vota la acest punct. 

Mulţumesc. 

 

Domnul consilier Nicolaie George 

Mie nu îmi apare votul, dar votul meu este „pentru”.  

Mulțumesc. 

 

 Asistent comisie 

7 voturi pentru, 1 abținere, 0 voturi împotrivă. Aviz favorabil. 

 

Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos. Mai sunt puncte pe ordinea de zi? 

 

 Asistent comisie 

Nu, domnule președinte, acesta a fost a fost. Era și punctul 11, dar 

are deja aviz favorabil, de aceea nu a fost pe ordinea de zi.  
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Domnul preşedinte Melciu Florin 

Mulțumesc frumos dumneavoastră și mulțumesc colegilor noștri, 

consilieri generali. O zi bună.  

 

Ședința comisiei s-a încheiat la ora 16,15. 
 

Notă: Consemnarea voturilor s-a realizat în conformitate cu 
rezultatele generate de sistemul de vot online cu aplicația integrată Slido 
precum şi pe baza votului exprimat verbal de către consilierii generali care 
nu au putut vota în modalitatea menționată mai sus. 
 
 
       PREȘEDINTE                                                               SECRETAR 
    MELCIU FLORIN             RĂU GABRIEL 
 

 

 


